



Richard Woods, Georgia's School Superintendent

"Educating Georgia's Future"

School District: _____

Date Completed: _____

Parent Occupational Survey

Please complete this form to determine if your child(ren) qualify to receive additional services under Title I, Part C

Has your family moved in order to work in another city, county, or state, in the last three (3) years? ☐ Yes ☐ No

If so, what is the date your family arrived in the city/town you reside? _____

Has anyone in your immediate family been involved in one of the following occupations, either full or part-time or temporarily during the last three (3) years? (Check all that apply)

- ☐ 1) Agriculture; planting/picking vegetables or fruits such as tomatoes, squash, grapes, onions, strawberries, blueberries, etc.
- ☐ 2) Planting, growing, or cutting trees (pulpwood)/raking pine straw
- ☐ 3) Processing/packing agricultural products
- ☐ 4) Dairy/Poultry/Livestock
- ☐ 5) Meatpacking/Meat processing/Seafood
- ☐ 6) Fishing or fish farms
- ☐ 7) Other (Please specify occupation): _____

Name of Student(s)	Name of School	Grade
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

Names of Parent(s) or Legal Guardian(s) _____

Current Address: _____

City: _____ State: _____ Zip Code: _____ Phone: _____

Thank You!

Please return this form to the school

The answers to this survey will help determine if your child(ren) are eligible to receive supplemental services from the Title I, Part C Program.

Note for the school/district: When both "yes" and one or more of the boxes from 1 to 7 is/are checked, please give this form to the migrant liaison or migrant contact for your school/district. Please file original in student's records. Non-funded (consortium) systems should fax occupational parent surveys to the regional MEP office serving their district. For additional questions regarding this form, please call the MEP office serving your district:

GaDOE Region 1 MEP, P.O. Box 780, 201 West Lee Street Brooklet, GA 30415
Toll Free (800) 621-5217 Fax (912) 842-5440
GaDOE Region 2 MEP, 221 N. Robinson Street, Lenox, GA 31637
Toll Free (866) 505-3182 Fax (229) 546-3251



Richard Woods, Georgia's School Superintendent
"Educating Georgia's Future"

تاريخ الانتهاء: _____ المقاطعة التي تتبع لها المدرسة:

الاستقصاء المهني للوالدين
يرجى استكمال هذا النموذج لتحديد ما إذا كان طفلك (أطفالك) مؤهلاً لتلقي خدمات إضافية تحت
العنوان الأول، الجزء ج

هل انتقلت عائلتك للعمل في مدينة، أو مقاطعة، أو دولة أخرى في السنوات الثلاث (3) الماضية؟ ☐ نعم ☐ لا

إذا كان الأمر كذلك، فما هو تاريخ وصول عائلتك إلى المدينة/البلدة التي تسكنها؟ _____

هل انخرط أي شخص من أفراد عائلتك المباشرة في أحد المهن التالية، إما بدوام كامل، أو جزئي، أو بشكل مؤقت خلال السنوات الثلاثة (3) الماضية؟
(حدد جميع الخانات التي تنطبق)

- ☐ (1) الزراعة؛ زرع/ قطف الخضروات أو الفواكه مثل الطماطم، والقرع، والعنب، والبصل، والفراولة، والتوت، الخ.
☐ (2) غرس الأشجار (لب الخشب)، أو زراعتها، أو قطعها/جمع قش الصنوبر
☐ (3) معالجة/تغليف المنتجات الزراعية
☐ (4) منتجات الألبان/الدواجن/الماشية
☐ (5) تغليف اللحوم/تجهيز اللحوم/الماكولات البحرية
☐ (6) صيد الأسماك أو مزارع الأسماك
☐ (7) غير ذلك (يرجى تحديد المهنة): _____

اسم الطالب (الطلاب)	اسم المدرسة	الدرجة
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

اسم الوالد (الوالدين) أو الوصي (الأوصياء) القانوني _____

العنوان الحالي: _____

المدينة: _____ الدولة: _____ الكود البريدي: _____ الهاتف: _____

شكراً لك!

يرجى إعادة هذا النموذج إلى المدرسة

ستساعد الإجابة على أسئلة هذا الاستقصاء في تحديد ما إذا كان طفلك (أطفالك) مؤهلاً لتلقي خدمات تكميلية من برنامج العنوان الأول، الجزء ج.

ملاحظة خاصة بالمدرسة/المقاطعة: عند تحديد كل من (نعم) وخانة أو أكثر من الخانات من 1 إلى 7، يرجى إعطاء هذا النموذج إلى جهة اتصال المهاجرين بمدرستك/مقاطعتك. يرجى إرسال الأصل إلى سجلات الطالب. وينبغي أن ترسل الأنظمة غير الممولة (كونسورتيوم)، الاستقصاءات المهنية للوالدين عبر الفاكس إلى وكالة تعليم المهاجرين (MEA) التي تقدم خدمات لمقاطعتك. لمزيد من الأسئلة حول هذا النموذج، يرجى الاتصال بوكالة تعليم المهاجرين (MEA) التي تقدم الخدمات لمقاطعتك:

GaDOE Region 1 MEP, P.O.Box 780, 201 West Lee Street, Brooklet, GA 30415
الرقم المجاني (800) 521 621 فاكس (912) 842 544
GaDOE Region 2 MEP, 221 N. Robinson Street, Lenox, GA 31637
فاكس (505) 3182 866 (229) 3251 546 الرقم المجاني